
 
Styrelsemöte     220918 

Gaisgården 

Närvarande:  

Lasse Svärd, Jenny Carlsson-Svärd, Erling Wulff, Magnus Strand, Fredrik Wadsten, Sara Sandberg, 

Anna Modie, Anders Henningsson. 

 

Frånvarande: Jenny Karlsson-Fransson, Niklas Olsson, Rebecka Rittsél Levinsson. 

 

1. Till mötets ordförande valdes:  Lasse Svärd 

 

2. Till protokollets justerare valdes: Sara Sandberg 

 

3. Föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter framfördes. Mötesprotokollet lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomirapport 

Kassör Jenny Carlsson-Svärd föredrog resultatet och inga avvikelser mot budget föreligger. 

Ackumulerat resultat uppvisar ett plusresultat. Dock var augusti månad sämre än 

motsvarande tid förra året!  

 

Frasses minnesfond var 10 400 kr för augusti, sen ska loppisen på GAISdagen läggas till så 

runt 20 000 kr nu! 

 

5. Rapporter. 

Hälsoveckan 

V.39 planeras hälsoveckan – gymsektionen planera för detta / Boel och Ylva är tillfrågade att 

närvara under någon dag! Bra att få upp program så snart som möjligt! 

Marknad: 

Marknadsgruppen har genomfört en erfarenhetsåterföring och återkopplat hur man ser på 

upplägg inför framtiden. Man får styrelsens mandat att ta kontakt med Tomas Karp för att se om 

han är intresserad att överta marknaden och utveckla den. GAIS förbehåller rätt att ha kvar vissa 

delar som parkering och ev. servering om vi så önskar. Marknadsgruppen återrapporter och 

styrelsen tar slutligt besked i frågan efter att ev. konceptlösning framtagits. 

Fotbollsmöte: 

Lasse och Erling försöker närvara på nästa sektionens möte för fotbollen. Peter K har framfört 

önskemål att få ta en diskussion med Visingsö föra att se huruvida intresse finns för samarbete 

rörande seniorfotbollen. Styrelsen beviljar fotbollssektionen att detta är okej att genomföra! 

 



Diggiloo: 

Frågan har kommit om vi även nästa år skulle vara intresserade av detta, GAIS har svarat JA. 

Ledarfrågan: 

Vad får man som ledare, hur får man stöttning, hur stöttar vi aktuella ledare så de vill stanna 

kvar! 

Vid uppstart av nya grupper, se till att representanter från sektionen finns med!  

Fredrik och Niklas redovisade lite tankar och exempel på detta, som de jobbar vidare med.  

       Ledarkläder och avgift 

       Framtaget förslag gicks igenom och godkändes. Vissa justeringar och förtydliganden ska dock  

       göras först innan vi skickar ut det! 

       Julkalender/Bingolotter  

Julkalendrar är beställda, ska säljas via GAISkiosken, samt på Coop. Eventuella fundera på att ta    

upp beställningar rörande bingolotter till uppesittarkvällen från lagen. 

Frasses minnesfond 

Hur använder vi dessa pengar, vad gäller! 

Ska gå till ledare eller ungdomar inom förening som jobbar i GAIS-andan.  

Detaljer om upplägg och summor får diskuteras vidare. 

Försäkringar 

       Rebecca har till undertecknad framfört frågan rörande försäkringar, hur är vi   

       försäkrade, är vi rätt försäkrade för de olika verksamheter. Rebecca tittar själv vidare på detta  

       och inhämtar information i ämnet.  

       Träff Sektionsordförande 

       Magnus fick mandat att fortsätta med det förslag som framfördes vid förra mötet, att  

       sektionsordförandena ska försöka träffas 2 gånger om året, antalet stora möten i styrelsen  

       minskas såldes från 4 till 2 för att inte skapa fler möten för våra ordföranden.  

       Magnus sammankallar till detta möte. Styrelsen vill få i gång en dialog och forum för samarbete     

       och utbyte av erfarenheter mellan våra ordförande!   

       Ledare medlemsavgift och gym 

      Som ledare betalar du en reducerad medlemsavgift på 250 kr/år, man har som ledare även fri     

      tillgång till GAIS gym (värde 1000 kr), tagg tas ut via kansliet.  

      Är man sedan aktiv ledare, d.v.s. att man är med på övriga aktiviteter i GAIS regi, då betalar man      

      i stället 500 kr/år. Dessa aktiviteter är ex; veteranfotboll, motionsinnebandy,  

      motionsgymnastik m.fl.  

 

6. Tranås 

Smålandsidrottens träff den 12–13 november på Tranås Badhotell.  

Vi representeras av Sara, Jenny, Jenny och Lasse. 



 

7. Bygdepeng 

IdrottsMix ska söka Bygdepengen. Lasse har inte fått något för signering, Magnus kolla med 

Petra hur status är.   

 

8. Tilläggsisolering 

Detta blir klart under kommande veckan, erhållna bidrag på 15000: - har erhållits.  

 

9. Sponsorgruppen 

Arbetet rullar på. 

 

10. Övriga frågor 

 

- 

 

11. Nästa möte 

 

23 september – nästa styrelsemöte - kl: 17:00. 

 

  

 Sekreterare:      

 

 

 

 

              
 


